
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ KOMISE

Termín a místo zasedání
Úterý 17.12.2019, 17:00, zasedací místnost radnice MČ Brno-Líšeň

Přítomni členové
Mgr. Hana Freibergová (17.30), Iveta Kolářová, Ing. Jaromír Talpa,
Ing. Bronislav Horák (17.45), Mgr. Tomáš Jager (předseda komise) 
Omluveni členové
Hana Sosíková

Program jednání
1. Zahájení, prezenční listina, program jednání
2. Individuální dotace z rozpočtu MČ Brno -  Líšeň 

17.15 Mgr. Petr Matula, ředitel Saleska
3. Individuální dotace z rozpočtu MČ Brno -  Líšeň

17.45 Mgr. Eva Kotyzová, předsedkyně spolku Zlámanky
Mgr. Klára Pavlíková, místopředsedkyně spolku Zlámanky

4. PS Hády -  změna účelu dotace pro rok 2019
5. Stanovení termínů jednání školské komise v I. pololetí roku 2020
6. Diskuze
7. Závěr

A dl) zahájení, prezenční listina
Jednání bylo zahájeno v 17 hodin. Komise je usnášení schopná.
Program byl jednomyslně schválen 5 členy komise (1 nepřítomen).

Ad2) Individuální dotace z rozpočtu MČ Brno -  Líšeň
Pan ředitel představil svou vizi. Informoval nás o výstavbě kostela se zázemím, které budou 
spravovat Salesiáni nebo přímo Diecéze. Na programech pro děti, rodiče se do budoucnosti 
nic nemění. Na kluziště je smlouva na 7 let, v současnosti probíhá 4 rok.

Ad3) Individuální dotace z rozpočtu MČ Brno -  Líšeň
Byla přednesena udržitelnost dotace. V případě nezískání dotací jsou schopni udržet provoz 
spolku. Členy spolku jsou rodiče navštěvujících dětí, v tuto chvíli mají 42 rodin, 19 zájemců 
které musí odmítat z důvodu naplnění kapacity.
Finanční závazek, který spolek má, je na radu spolku se třemi členy.

Ad4) PS Hády -  změna účelu dotace pro rok 2019
Žádost o změnu rozdělení rozpisu dotace PS Hády na rok 2019, konkrétně převést 20.000,-Kč 
z opravy přípojky teplé vody na vybavení klubovny, školská komise doporučuje ke schválení. 
Pro bylo 5 členů školské komise. (Přítomno 5 členů, celkový počet členů 6.) Proti 0 Zdržel se 0
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Ad5) Stanovení termínů jednání školské komise v I. pololetí roku 2020
14.1.; 11.2.; 10.3.; 21.4.; 12.5.; 9.6.

Výsledek hlasování školské komise: Pro: 5 Proti: 0 Zdržel(a) se: 0

Ad6) Diskuze
Pan předseda bude kontaktovat pana Knoblocha z České tábornické unie.

Jednání bylo ukončeno v 18.35. Příští setkání je plánováno v úterý 14.1.2020. 
Místo a čas: Zasedací místnost v 17:00

Zapsal
Kontrola

Přílohy:

Mgr. Tomáš Jager
Ing. Bronislav Horák, Iveta Kolářová

PREZENČNÍ listina komise skolstv,
DATUM: 17.12.2019
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